



Sacred Heart Canossian College

(English Section) Macau

澳門嘉諾撒聖心英文中學

2024 – 2025 Primary 1 Intake Enrolment Information

2024 - 2025 新生報名須知

Enrolment (Girls Only)	:	4 classes of Primary One	(Normally: 6 years of age by December 2024)
招 收 (只限女生)	:	小學一年級 (四班)	(標準入讀年齡: 於二零二四年十二月足六歲)

Guidelines for on-line application 網上報名須知

On-line application for 2024/2025 Primary One is scheduled from 1 to 4 March 2024 (4 days). Entrance examination will be arranged for applicants on 16 March 2024 (Saturday afternoon). Application procedures will be released on our school website on 1 January 2024.

欲報讀本校 2024/2025 小學一年級之申請人，必須在 2024 年 3 月 1 日至 3 月 4 日(四天)內以網上申請報名。完成遞交申請程序者將獲校方安排於 2024 年 3 月 16 日(星期六下午)進行入學考試。報名流程將於 2024 年 1 月 1 日在學校網頁內發放。

Documents to be uploaded: 上載文件	<ul style="list-style-type: none"> ● Applicant's recent photo ● Applicant's B.I.R. / Residence Certificate (Front & Back) ● A copy of the most updated Student Report 	<ul style="list-style-type: none"> ● 考生近照 ● 考生居民身份證 / 居留證 (正面及背面) ● 學生最近期成績表影印本
--	--	--

*Catholics please upload the Baptismal Certificate

*天主教教友請上載領洗紙

Examination Date: 16 March 2024 (Saturday)	13:00 – 14:30 / 13:45 – 15:15 / 14:15 – 15:45
	<ul style="list-style-type: none"> ➢ 3 examination sessions are scheduled; a text message to parents will be sent on 10 March to confirm the examtime ➢ please arrive 15 minutes before the examination time
Tested Area: Chinese, English, Mathematics and Oral	
* Please bring along: a) The Exam Pass b) Stationery and colour pencils	
考試日期: 2024 年 3 月 16 日(星期六)	13:00 – 14:30 / 13:45 – 15:15 / 14:15 – 15:45
	<ul style="list-style-type: none"> ➢ 考試將分三個時段進行; 並於 3 月 10 日以電話短訊形式通知家長考試時段 ➢ 請於考試前十五分鐘到達
考試範疇: 中、英、數及口語	
* 請帶備: (一) 准考證 (二) 文具及顏色筆	

RESULT OUT	:	15 April 2024 (posted on the school website)
放榜日期	:	2024 年 4 月 15 日 (錄取名單將於學校網頁上發放)
		Website (網址): https://www.shcces.edu.mo
ENTRANCE	:	86 Avenida do Ouvidor Arriaga Macau
入 口	:	澳門雅廉訪大馬路 86 號

REMARKS: 備註

- All documents submitted are used for registration only and will be treated in strict confidence.
所有遞交文件絕對保密，只作校內報名之用。
- We are in the Free Education Schools System since the scholastic year 2016-2017.
本校於 2016 至 2017 年度起加入免費教育學校系統。
- With effect from 2018-2019, the school has adopted 2-term school year and continuous assessment for teaching and learning.
自 2018 至 2019 學年，本校已轉為兩段制並採用持續性評估模式教學。
- With effect from 2022-2023, the school has offered lunch catering and after school child-care service.
自 2022 至 2023 學年，本校增設午間託膳及安親班。